
 

Vragen naar aanleiding van RIB evaluatie vuurwerk jaarwisseling 22/23 

 

Geacht college 

Op 2 januari 2023 heeft GroenLinks vragen gesteld naar aanleiding van de gebeurtenissen in de 

nieuwjaarsnacht in Maastricht. De vragen waren tweeledig: vuurwerk en de gevolgen daarvan en 

incidenten. 

Op 1 februari ontvingen we het antwoord op de schriftelijke vragen en werd voor de reactie op de 

vragen over incidenten, na opgemerkt te hebben dat de nacht relatief rustig verlopen was, verwezen 

naar een toekomstige RIB die we op 5 april 2023 ontvingen. 

In de beantwoording over vuurwerk meldt u dat handhaving van een vuurwerkverbod elders (bijna) 

onmogelijk bleek. Helaas spreekt u daar over slechts tijdelijke effecten van fijnstofstijging. Over de 

incidenten herhaalt u de opmerking dat Maastricht van oudsher een relatief rustige jaarwisseling 

kent. 

De RIB van 5 april 2023 schetst echter, naast “geruststellende” woorden, schade aan gemeentelijke 

eigendommen die verdubbeld is. Daarnaast zal er ongetwijfeld ook nog schade zijn aan 

privéeigendommen, die waarschijnlijk niet bij u bekend is. 

Graag wil GroenLinks hierover in de domeinvergadering AZ van 11 april as mondelinge vragen stellen 

aan de portefeuillehouder over deze kwesties. 

 

Vriendelijke groet, 

Harry Schouten 

Burgerlid GroenLinks 


